
 
Reunió de la nova consellera d’educació, Sra. Núria Riera, i el seu equip 
amb les entitats i els serveis de la comunitat educativa de Valldemossa. 
28/10 a les 17 hores 
 
La convocatòria  
El dia 14/10 es va rebre des del Gabinet de la Consellera la convocatòria de la reunió 
amb el text que veureu més avall. Telefònicament s’indicà al batle de Valldemossa que 
ell havia de convocar la resta de participants. 
 
La Consellera d'Educació, Cultura i Universitats convoca al Batle de 
Valldemossa, Sr. Vila, als directors del centres educatius i representants 
d'APIMAS del municipi, a la propera reunió que tindrà lloc el proper dimarts 
28 d'octubre, a les 17.00hores, a la seu de la Conselleria d'Educació, 
Cultura i Universitats (c/d'Alfons el Magnànim 29, 4t). 
. Presentació de la nova Consellera d'Educació, Cultura i Universitats 
. Situació educativa en aquests moments. 
 
Essent que l’Ajuntament es convertia en un element actiu de la convocatòria, des de la 
regidoria d’educació se sondejà els assumptes que els participants volien tractar amb la 
consellera, de manera que la reunió fos útil per a les dues parts. 
Dia 23/10 es demanà per correu electrònic al Gabinet de la Consellera la incorporació 
de 5 punts més a l’ordre del dia, i se n’informà totes les parts:  
 
Respecte a la reunió amb la consellera dels representants de la comunitat escolar de 
Valldemossa de dia 28, li agrairem s’inclogui a l’ordre del dia, a més dels dos punts 
proposats de de la Conselleria, aquests altres assumptes que preocupen als participants 
de Valldemossa. 
 
L’ordre del dia passava a ser:  
1. Presentació de la nova Consellera d'Educació, Cultura i Universitats. 
2. Situació educativa en aquests moments.  
3. Avaluació del Pla plurilingüe al qual es va acollir el CEIP Nicolau Calafat i que ha 
estat sol·licitada pel Consell Escolar i per part del Plenari de l’Ajuntament de 
Valldemossa, reiteradament.  
4. Efecte de l’aplicació de la Llei Montoro sobre la continuïtat i el funcionament de 
l’Escola Infantil de Valldemossa. Previsió de finançament.  
5. Efecte de l’aplicació de la Llei Montoro sobre la continuïtat i el funcionament de 
l’Escola de Música de Valldemossa. Previsió de finançament.  
6. Millora de l’aportació de la Conselleria i millora del calendari en ajudes per a 
menjador i ajudes per a llibres  
7. Problemàtica i perillositat de les persianes instal·lades al CEIP  
 
La reunió 
Hi acudírem des de Valldemossa representants de les AMIPA i de la direcció del CEIP i 
de l’Escola Infantil Municipal, el batle i el regidor d’educació. Per part de la 
Conselleria, hi participà el director general de Planificació i Infraestructures Educatives 
i una assessora tècnica de la consellera, que excusà l’absència d’aquesta per altres 
compromisos i la del director general d’Educació, Personal Docent, Universitat i 
Recerca per motius de salut. 



Quan s’encetà la reunió, s’hagué d’aclarir que l’ordre del dia real no era l’inicial sinó el 
que incorporava els 5 assumptes afegits amb antelació. L’interlocutor de la Conselleria 
desconeixia l’ordre del dia real, que li facilitàrem. Com a resultat de la manca de 
preparació dels assumptes de l’ordre del dia, que en algun cas no corresponien a l’àmbit 
de responsabilitat del director general participant, no s’arribà a respostes concretes. 
Els acords presos foren: 
 
1. Presentació de la nova Consellera d'Educació, Cultura i Universitats. No es tractà. 
2. Situació educativa en aquests moments. Interès de l’actual equip per millorar el 
sistema educatiu. 
3. Avaluació del Pla plurilingüe al qual es va acollir el CEIP Nicolau Calafat i que ha 
estat sol·licitada pel Consell Escolar i per part del Plenari de l’Ajuntament de 
Valldemossa, reiteradament. Es veu necessària l’avaluació del programa en conjunt, i 
es recollirà informació de les tasques d’avaluació realitzades respecte a la implantació 
del programa i se n’informarà la direcció del CEIP per traslladar-ho al Consell 
Escolar. 
4. Efecte de l’aplicació de la Llei Montoro sobre la continuïtat i el funcionament de 
l’Escola Infantil de Valldemossa. Previsió de finançament. Es recollirà informació 
sobre la implantació d’aquesta llei i l’efecte sobre aquest servei i se n’informarà 
l’Ajuntament, les AMIPA i la direcció de l’Escoleta Municipal. 
5. Efecte de l’aplicació de la Llei Montoro sobre la continuïtat i el funcionament de 
l’Escola de Música de Valldemossa. Previsió de finançament. Es recollirà informació 
sobre la implantació d’aquesta llei i l’efecte sobre aquest servei i se n’informarà 
l’Ajuntament. 
6. Millora de l’aportació de la Conselleria i millora del calendari en ajudes per a 
menjador i ajudes per a llibres. El director general de Planificació i Infraestructures 
Educatives explica que se cerquen alternatives de pagament àgil de les ajudes de 
menjador i d’ampliació de les ajudes de llibres, però que tot allò que suposa despesa té 
una fiscalització que alenteix poder trobar solucions. Es comenten les dificultats 
inherents als centres petits per sostenir el servei de menjador i altres serveis i activitats 
útils a les famílies. 
7. Problemàtica i perillositat de les persianes instal·lades al CEIP. El director general de 
Planificació i Infraestructures Educatives recull aquesta petició que afecta la seguretat 
i en farà un seguiment acurat per trobar solucions, com també al mal funcionament de 
les barreres d’accés dels infants i el despreniment de plaques del sòtil i clausura de la 
sala d’informàtica i biblioteca per raons de seguretat. 
 
L’interlocutor de la Conselleria explica l’esforç d’aquesta per mantenir la dotació en 
professorat del CEIP de Valldemossa, que totes les parts reconeixen com un element 
valuós i important. 
 
Tot i les notables absències, les parts veieren positiu poder parlar dels assumptes 
importants i mantendran el contacte en espera de respostes a les qüestions plantejades. 
 


